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Ledamöter Torun Boucher (V) Ordförande 
Alma Carlsson (S) 
Curre Hansson (S) 
Esme Güler (S) 
Marja Sandin-Wester (MP) 
Kristina Lutz (M) 
Hanna Werner (M) 
Emelie Wassermann (SD) 
Jonas Naddebo (C) §§1-8 
Marre Mayr (V) ersätter Ida Bengtzon (V) 
Niclas Peyron (L) ersätter Isabel Smedberg-Palmqvist (L) 
Sandra Bergendorff (C) §§11-14 ersätter Jonas Naddebo (C) 
 

Ersättare Kevin Wyn-Jones (S) 
Lotta Wiechel (S) 
Bengt Gustafsson (S) 
Magnus Nilsson (V) 
Ylva Sjölin (MP) 
Oscar Sameland (M) 
Tapani Juntunen (SD) §§1-8 
Sandra Bergendorff (C) §§1-8 
Destiny Zandi Lindgren (KD) 
 

Övriga närvarande Maria Jansén Förvaltningschef 
Lennart Ploom Förvaltningschef 
Daniel Forsman Avdelningschef 
Rebecka Ioannidis Lindberg Avdelningschef 
Patrik Liljegren Avdelningschef 
Fredrik Linder Avdelningschef 
Joanna Sandell-Wright Avdelningschef 
Roger Ticoalu Avdelningschef 
Jelena Veljkovic Avdelningschef 
Irma Ortega Cruz Borgarrådssekreterare 
Oskar Örn Borgarrådssekreterare 
Maria Sundström Personalföreträdare 
Kajsa Rydergård Nämndsekreterare 
Annasara Yderstedt Karlsson Ersättare nämndsekreterare 
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Roberto Chaer Enhetschef 
Gabriel Blomberg Borgarrådssekreterare §§1-8 
 

Justerare Torun Boucher, Kristina Lutz 
 
 

Paragraf §§1-8, §§11-14 
 

Sekreterare Kajsa Rydergård 

Sida 2 (19)



Kulturnämnden 

 
 

Protokoll nr 1/2024 
 

2024-01-23 

§ 1 
Val av protokolljusterare  

Beslut  
Kulturnämnden utser Kristina Lutz (M) att tillsammans med 
ordförande Torun Boucher (V) justera dagens protokoll. 
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§ 2 
Anmälan av föregående protokoll  
KUL 2023/1 
 

Beslut  
Kulturnämnden lägger protokollet från kulturnämndens 
sammanträde den 12 december till handlingarna. 
 
Handlingar i ärendet 

 KUL 2023/1-34 (Signerad) Protokoll kulturnämnden 2023-
12-12 §§10-14, 19 OJ 

 KUL 2023/1-35 (Signerad) Protokoll kulturnämnden 2023-
12-12 §§1-9,15-18,20 
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§ 3 
Anmälningar för kännedom 
Beslut  
Kulturnämnden lägger anmälan av inkomna skrivelser till 
handlingarna. 
 
Anmälda handlingar  

 R1 Utl Uppföljning av budget 2023 - Tertialrapport 2 med 
delårsbokslut per den 31 augusti 

 R1+R7 Utl Stockholms stads barnombudsman 2023 
 Bilaga - Stockholms stads barnombudsman, rapport 2023 
 Protokoll - nr 6/2023 Stockholms konstråd. Från 

sammanträde 2023-12-07 
 §20 den 11 december 2023, Kommunfullmäktige 

Stockholms stads strategi för parklekar 
 R7 Utlåtande - Stockholm stads strategi för parklekar 
 Bilaga 1 - Stockholms stads strategi för parklekar 
 Ändring av regleringsbrev för budgetår 2023 avseende 

Statens kulturråd 
 Förvaltningschefens beslut om vidaredelegation fr.o.m. 

2024-01-01 
 Revisionsplan för år 2024 med inriktning 2025 och 2026 - 

för kännedom 
 Stockholms stads regler om arvoden m.m. för kommunala 

förtroendeuppdrag - Anmälan om uppräkning 
 Arvodesbelopp 2024 
 Stockholms stads regler om arvoden m m  för kommunala 

förtroendeuppdrag 2024 
 Södermalms stadsdelsnämnd har fattat beslut att 

vidarebefordra medborgarförslaget SÖD 2023/838 till 
kulturförvaltningen 

 Medborgarförslag gällande fontän eller ett vattenspel på 
vattenytan i Hammarby Sjö vid Lugnet i Hammarby Sjöstad; 
tjänsteutlåtande från Södermalms stadsdelsnämnd 

 19 den 14 december 2023, Södermalms stadsdelsnämnd 
Medborgarförslag gällande fontän eller ett vattenspel på 
vattenytan i Hammarby sjö vid Lugnet i Hammarby Sjöstad 

 Expediering av regeringsbeslut; Regleringsbrev för 
budgetåret 2024 avseende Statens kulturråd 

 Expediering av regeringsbeslut: Ändring av regleringsbrev 
för budgetåret 2023 avseende Riksarkivet 

 Expediering av regeringsbeslut; Regleringsbrev för 
budgetåret 2024 avseende Riksarkivet 

Sida 5 (19)



Kulturnämnden 

 
 

Protokoll nr 1/2024 
 

2024-01-23 

§ 4 
Anmälan av delegationsbeslut  

Beslut  
Kulturnämnden lägger anmälan av delegationsbeslut till 
handlingarna. 
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§ 5 
Anmälan av protokoll från arkivutskottet  

Beslut  
Kulturnämnden lägger protokollet från arkivutskottet den 18 
januari till handlingarna. 
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§ 6 
Anmälan av protokoll från kulturförvaltningens och 
Stadsarkivets förvaltningsgrupper  

Beslut  
Kulturnämnden lägger protokollet från kulturförvaltningens och 
Stadsarkivets förvaltningsgrupper den 15 januari till handlingarna. 
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§ 7 
Anmälan av nedskrivning av utestående kundfordringar 
med förfallodag t o m 2022-12-31  
KUL 2023/1909 
 

Beslut  
Kulturnämnden lägger anmälan av nedskrivning av utestående 
kundfordringar till handlingarna. 
 
Handlingar i ärendet 

 KUL 2023/1909-1 Nedskrivning av utestående 
kundfordringar med förfallodag t o m 2022-12-31 
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§ 8 
Samråd om ny tunnelbana till Älvsjö, KS 2023/1269  
Anmälan av gemensamt kontorsyttrande 
KUL 2023/1845 
 

Beslut  
Kulturnämnden lägger anmälan av det gemensamma 
kontorsyttrandet till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Region Stockholm har remitterat Samråd om ny tunnelbana till 
Älvsjö, samråd järnvägsplan, tillhörande detaljplan och 
tillståndsansökan miljöbalken bland annat till Stockholms Stad för 
besvarande. Remissen har besvarats genom ett gemensamt 
kontorsyttrande med i huvudsak följande lydelse: 
  
Nya tunnelbanelinjen, gul linje, mellan Älvsjö och Fridhemsplan 
blir cirka åtta kilometer lång och får sex stationer: Fridhemsplan, 
Liljeholmen, Årstaberg, Årstafältet, Östberga och Älvsjö. Ovan 
markytan kommer anläggningen främst bestå av stationsbyggnader 
och byggnader för ventilation. Arbete med lokalisering och 
utformning av tunnelbanan pågår. Samrådet omfattar järnvägsplan, 
detaljplan och avgränsning för miljöprövning. Syftet med samrådet 
är att få in synpunkter om den nya tunnelbanelinjens tunnlar, 
stationer och uppgångar. 
  
Stadsledningskontoret, exploateringskontoret, 
stadsbyggnadskontoret, miljöförvaltningen, trafikkontoret, Enskede-
Årsta-Vantörs stadsdelsförvaltning,  Hägersten-Älvsjös 
stadsdelsförvaltning, Kungsholmens stadsdelsförvaltning, 
Södermalms stadsdelsförvaltning, kulturförvaltningen, 
idrottsförvaltningen, fastighetskontoret och Stockholms Stadshus 
AB är positiva till att en utbyggnad av tunnelbanan sker i enlighet 
med Sverigeförhandlingens ramavtal 6. Utbyggnaden ligger i linje 
med vad som framgår av kommunfullmäktiges budget 2024. 
  
Kontoren vill understryka vikten av att det pågående samarbetet och 
den nära dialogen mellan staden och förvaltningen för utbyggd 
tunnelbana fortsätter. Kontoren vill lyfta fram att tunnelbanans 
anläggningar behöver fungera ihop med planerad bebyggelse och att 
det ska vara möjligt att bygga intill och ovanpå stationsentréerna 
samt andra anläggningar kopplade till tunnelbanan för ett effektivt 
nyttjande av marken. Aktuella stadsutvecklingsprojekt vid 
beröringspunkterna behöver samverka med tunnelbanan så att de 
inte hindras eller försenas i och med tunnelbanans utbyggnad. 
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Vid samtliga stationer samt övriga anläggningar kopplade till 
tunnelbanan behöver noggranna analyser genomföras så att de 
fungerar med stadsmiljön runtomkring samt att deras utbredning 
fungerar med befintlig samt planerad trafik. 
  
De tillfälliga arbetsytorna kommer påverka många människor under 
lång tid. Staden bedömer att många, i samrådshandlingen 
presenterade, ytor är väl tilltagna. Kontoren önskar att ytornas 
utbredning ses över så att de nyttjas effektivt genom hela 
genomförandetiden. Det är även viktigt att ytorna utformas säkert 
samt att in/utfarter till dem är tydliga och trafiksäkra. Kontoren vill 
särskilt lyfta fram att en placering av arbetstunnel vid 
Rålambshovsleden skulle få en stor negativ påverkan på såväl 
natur- och kulturvärden, stadsbild, rekreativa värden som 
allmänhetens framkomlighet. Vidare så är det är av yttersta vikt att 
det vid Älvsjö idrottsplats vidtas åtgärder för att begränsa störningar 
för idrottsverksamheten och att en trygg och säker trafiklösning för 
oskyddade trafikanter säkerställs. 
 
Särskilda uttalanden 
Kristina Lutz m.fl. (M) och Niclas Peyron (L) lämnar följande 
särskilda uttalande: 
  

Vi ställer oss positiva till en framtida tunnelbanesträckning 
mellan Älvsjö och Fridhemsplan, det är en viktig del i 
Stockholms utveckling och framtida attraktionskraft. För att 
denna utveckling ska vara möjlig behövs även 
tunnelbanedepåer komma till, varför Region Stockholm har 
utrett olika alternativ. Det är samtidigt viktigt att 
byggnationer för ett växande Stockholm förenas med minsta 
möjliga växtvärk – för boenden, företag och annan 
samhällsservice, besökare, miljön och klimatet. 
Byggnationer, särskilt av den här storleken, måste ske med 
största möjliga hänsyn till omgivning och att stadslivet i så 
stor utsträckning som möjligt ska kunna fortsätta som vanligt 
vid sidan av byggnationerna. 
  
I den tidigare remissen kring depålokalisering i Älvsjö fanns 
ett antal frågetecken som vi ansåg att det var synnerligen 
viktigt att få utredda innan ett genomförande kan bli aktuellt. 
Detta står vi fast vid och det handlar bland annat om buller 
som kommer att påverka både närboende och närliggande 
naturreservat, samt trafiksituationen och kulturhistoriskt 
viktiga byggnader som exempelvis Älvsjö gård med sina anor 
från 1500-talet. En förutsättning är att stor hänsyn tas till allt 
detta i de fortsatta utredningarna. 
  
Enligt Förvaltning för utbyggd tunnelbana (FUT) avses 
Älvsjö IP grusplan att användas som etableringsyta och 
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arbetstunnel för tunnelbanedepån i Älvsjö. Omkring 40 
procent av idrottsplatsen i sin helhet kan komma att påverkas 
av etableringen. En sådan etablering kommer också att pågå 
under många års tid och även påverka infarten till 
idrottsplatsen för såväl bilar som fotgängare och cyklister. 
Stora delar av föreningslivet skulle därför påverkas negativt 
under lång tid, kanske till och med få lägga ned eller tvingas 
flytta. Idrotts- och föreningslivet är högt prioriterat för oss, 
det bidrar positivt till samhället och individen på många sätt. 
Att riskera stora delar av detta lokalt är av uppenbara skäl 
därför en ohållbar situation. Inför beslut om lokalisering 
kräver vi därför att en fördjupad utvärdering av befintliga 
alternativ genomförs samt att fler alternativa etableringsytor 
presenteras och analyseras i syfte att minimera påverkan för 
befintliga idrottsytor. 
  
Vad gäller Fridhemsplan så avstyrker vi stärkt alternativet 
Rålambshovsleden, då denna i allt för stor utsträckning 
permanent skulle påverka Rålambshovsparken, en av 
Stockholms mest besökta och populäraste parker. Det skulle 
drabba en viktig mötesplats och grönyta i centrala Stockholm 
i allt för stor utsträckning. För oss är det en självklarhet att 
Rålambshovsparken ska bevaras. Risken finns också att 
Rålambshovsleden framkomlighet, samt gång- och 
cykeltrafik kommer att påverkas 
negativt. Tunnelbaneutbyggnaden behövs, men 
Rålambshovsparken måste inte påverkas. Utbyggnaden, med 
etableringsytor och en permanent arbetstunnel i anslutning till 
stationen vid Fridhemsplan, bör inte lokaliseras till 
Rålambshovsleden med närliggande grönområden.  
  
Samtidigt som Lindhagensplan - där en bensinmack finns 
idag - inte är en optimal plats, gör vi bedömningen att det är 
det minst dåliga av de två alternativen. Det är redan idag en 
trafikerad plats, och Region Stockholm skulle få ansvaret att 
hitta ersättningsplats för bensinstationen. Inblandade aktörer 
kommer samtidigt behöva föra en långsiktig dialog för att 
försäkra att arbetet sker med så liten negativ påverkan som 
möjligt för särskilt de boende i närheten av Lindhagensplan, 
samt för trafiken. 
  

Emelie Wassermann (SD) lämnar följande särskilda uttalande: 
  

I samband med utbyggnationen av tunnelbanan krävs 
tillfälliga arbetsytor på ett flertal platser i Stockholm. Vi är 
oroade över placeringen vid Älvsjö idrottsplats och den stora 
negativa påverkan som denna placering riskerar att få för 
hundratals barn och unga. Det bedrivs en gedigen verksamhet 
på Älvsjö IP och placeringen av arbetstunneln vid Älvsjö 
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grusplan riskerar att både skapa otrygg gångväg till 
idrottsplatsen men även påverka träningar och matcher 
negativt genom buller, vibrationer med mera. 
  
Det är av yttersta vikt att säkerställa att den negativa påverkan 
för befintlig verksamhet på Älvsjö idrottsplats blir så liten 
som möjligt. Om detta inte går att säkerställa förutsätter vi att 
verksamheten får ersättningsytor för att kunna fortsätta 
bedriva sina barn- och ungdomsaktiviteter. 

  
Jonas Naddebo (C) lämnar följande särskilda uttalande: 
  

Stockholms tunnelbanesystem står inför en historisk 
expansionsfas, som utöver förlängningar av befintliga linjer 
även innefattar den nya gula linjen mellan Fridhemsplan och 
Älvsjö. Centerpartiet välkomnar utbyggnaden och ser den 
som en förutsättning för Stockholms fortsatta tillväxt, 
utveckling och omställning till en grönare stad. 
  
Vi ser dock med oro på några av de konsekvenser som arbetet 
av den gula linjen kan komma att få på stockholmarnas 
vardag och närmiljö, dels under byggtiden men även på lång 
sikt. I Älvsjö planeras anläggningsarbetet för 
stationsutrymmet att ta en stor yta i anspråk från Älvsjö 
idrottsplats. Idrottsföreningarna och dess tillhörande 
verksamhet står inför stora störningar om den planerade 
arbetstunneln och etableringsområdet enligt planen förläggs 
till Älvsjö IP:s grusplan. Vi har förståelse för att valet av 
tunnelborrmaskin som framdrivningsmetod för den nya linjen 
ställer krav på arbetstunnlarnas dimension, men ställer oss 
likt kontoren samtidigt frågande inför de på sina håll väl 
tilltagna ytorna som avses nyttjas under byggtiden. 
  
Centerpartiet delar kontorens och förvaltningarnas 
uppfattning om att depån för gula linjen bör förläggas till 
Älvsjö av flera skäl; dels minskar barriäreffekterna om 
anläggningen lokaliseras nära befintliga depåer och 
spårområden, vilket underlättar för framtida stadsutveckling i 
området. Än viktigare är att depålokalisering till Älvsjö enligt 
Förvaltningen för utbyggd tunnelbana (FUT) möjliggör att 
alternativ till att använda Älvsjö IP som plats för 
arbetstunnelns mynning och tillhörande etableringsytor kan 
utredas. Tunnelborrmaskinen kan i detta scenario istället 
monteras och påbörja sin framdrift från det föreslagna 
depåområdet, vilket öppnar för lösningar där 
idrottsverksamheten påverkas i avsevärt mindre utsträckning. 
Centerpartiets förhoppning att vårens kommande samråd för 
med sig alternativ där detta tas i beaktande. 
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Om nuvarande planförslag däremot fortlöper vill 
Centerpartiet starkt understryka vikten av att 
idrottsverksamheten på Älvsjö idrottsplats kan upprätthållas i 
nuvarande skala, och att störningar under etableringstiden 
minimeras. Regionen måste bidra till att ersättningsalternativ 
erbjudas till grusplanen på Älvsjö IP om denna tas i anspråk 
under byggarbetet. Nya störningsmoment i form av buller, 
sprängarbeten och trafik till/från bygganläggningarna som 
riskerar att försämra trafiksäkerheten för besökare till 
idrottsplatsen kan anses ofrånkomliga, vilket gör att 
ersättningsmöjligheter därför måste finnas på plats innan 
anläggningsarbetet för station och depå kan påbörjas. 
  
Centerpartiet har länge arbetat för att möjliggöra ett 
idrottkluster på Sjöängen, beläget i Älvsjö, med fem 11-
spelsplaner och en 7-spelsplan. Med den stundande stora 
utvecklingen av Älvsjö med avsevärt förbättrade 
kommunikationer är förslaget om idrottsklustret särskilt 
aktuellt. Det måste säkerhetsställas att de aktiva 
idrottsföreningarna på Älvsjö IP antingen kan fortsätta sin 
verksamhet utan störningar eller få en ersättningsplats. Vi 
föreslår att Sjöängen i så fall kan bli den platsen och därför 
bör utredas för ett idrottskluster. 
  
Vi motsätter oss starkt förslaget om att förlägga arbetstunneln 
för Fridhemsplan till alternativ Rålambshovsleden. Detta 
alternativ medför en stor påverkan på befintliga grönytor, 
närmiljö och tillgången till Rålambshovsparken för gående 
och cyklister under flera år. Buller och byggtrafik kommer 
under en lång tid vara bestående inslag för boende och 
besökare i området, och arbetstunneln blir ett permanent 
inslag på grönområdet mellan Rålambshovsleden och Norr 
Mälarstrand även efter byggtidens slut. Alternativet att 
anlägga arbetstunneln vid Lindhagensplan är heller inte 
optimalt, men kommer i jämförelse med Rålambshovsleden 
medföra drastiskt mycket mindre konsekvenser för 
stockholmarna. 
  
Det är beklagligt att den nya tunnelbanelinjen på den drygt 
2,5 kilometer långa delsträckan mellan Fridhemsplan och 
Liljeholmen inte planeras betjäna två viktiga 
upptagningsområden den passerar nära: Marieberg med dess 
stora exploateringsmöjligheter samt Hornstull och 
Högalidsområdet. Stationsanläggningar med tillhörande 
infrastruktur som hisschakt, biljetthallar och uppgångar utgör 
förvisso i ett tunnelbanebygge några av projektets mest 
kostsamma och komplicerade delar. Samtidigt är en färdig 
underjordisk sträcka mer eller mindre permanent - och än mer 
kostsam att justera i framtiden om behovet finns. Marieberg 
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och Hornstull, som den i dagsläget planerade sträckningen 
förbiser, utgör viktiga knutpunkter som redan idag utgör 
viktiga resmål och där utvecklingspotentialen motiverar en 
framtidssäkring av den gula linjen. Med stationer på västra 
Södermalm och vid Marieberg fyller linjen fler ändamål, ökar 
den totala redundansen i systemet och möjliggör än mer nya 
resmönster. Som en del av framtidssäkringen bör 
spårtunnlarna även utformas för att med enkelhet och utan 
större påverkan på banans drift kunna förlänga linjen såväl i 
söder mot Hagsätra som i norr från Fridhemsplan. 

  
Ersättaryttranden 
Ersättaren Destiny Zandi-Lindgren instämmer i särskilt uttalande 
från Kristina Lutz m.fl. (M) och Niclas Peyron (L). 
 
Handlingar i ärendet 

 KUL 2023/1845-3 Godkänt gemensamt tjänsteutlåtande - 
(Signerad) KS 2023/1269 Tjänsteutlåtande - Samråd om ny 
tunnelbana till Älvsjö 
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§ 11 
Nya referenspersoner för bedömning av kulturstöd  
KUL 2023/1966 
 

Beslut  
Kulturnämnden utser Kerstin Klein Perski och Erik Titusson till 
referenspersoner för bedömning av kulturstöd. Uppdraget gäller 
från och med februari 2024 till och med december 2024 med 
möjlighet till förlängning år 2025, i enlighet med förvaltningens 
tjänsteutlåtande. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kulturförvaltningen föreslår att Kerstin Klein Perski och Erik 
Titusson utses till referenspersoner till stödformen för konstnärlig 
produktion och kulturarrangemang. 
 
Beredningen av stöd till konstnärlig produktion och 
kulturarrangemang innefattar bedömningar från referenspersoner. 
Syftet med referenspersonerna är att förstärka förvaltningens 
samlade bedömning av inkomna ansökningar. Referenspersonerna 
har en rådgivande roll och kan nomineras av allmänheten. 
 
Kulturförvaltningen föreslår att kulturnämnden utser Kerstin Klein 
Perski och Erik Titusson till referenspersoner för bedömning av 
kulturstöd. Uppdraget gäller från och med februari 2024 till och 
med december 2024 med möjlighet till förlängning år 2025. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag till beslut. 
  
  
 
Handlingar i ärendet 

 KUL 2023/1966-1 (Godkänd - R 1) Nya referenspersoner för 
bedömning av kulturstödsansökningar 
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Kulturnämnden 

 
 

Protokoll nr 1/2024 
 

2024-01-23 

§ 12 
Fyllnadsval av vice ordförande till arkivutskottet  
KUL 2023/1857 
 

Beslut  
Ärendet bordläggs. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kulturnämnden är stadens arkivmyndighet och ska främja en god 
arkivvård och verka för att stadens arkiv görs tillgängliga för 
allmänhet och forskare. Enligt reglemente för kulturnämnden ska 
nämnden ha ett arkivutskott som handhar arkivfrågor. 
 
Arkivutskottet består av fem ledamöter och tre ersättare som väljs 
av kulturnämnden. 
 
Isabel Smedberg Palmqvist (L) har avsagt sig sitt uppdrag som vice 
ordförande i arkivutskottet. Nämnden ska därför utse en ny vice 
ordförande och en ledamot till arkivutskottet för perioden till och 
med 2026-12-31. 
 
Vakansen bordlades vid nämndens sammanträde den 12 december 
2023. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt sitt förslag att 
bordlägga ärendet. 
 
Handlingar i ärendet 

 1433473 Fyllnadsval av vice ordförande till arkivutskottet 
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Kulturnämnden 

 
 

Protokoll nr 1/2024 
 

2024-01-23 

§ 13 
Fyllnadsval av vice ordförande till Stockholms konstråd  
KUL 2023/1858 
 

Beslut  
Ärendet bordläggs. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stockholms konstråd är ett rådgivande organ som biträder stadens 
nämnder, styrelser och bolag i frågor som rör konstnärlig 
gestaltning av byggnader och offentliga platser. Stockholms 
konstråd är ett politiskt sammansatt organ under kulturnämnden. 
Rådet består av sju ordinarie ledamöter och sju ersättare som utses 
av kulturnämnden. Mandattiden är fyra år och överensstämmer med 
de ordinarie valperioderna. 
 
Vid beställningar till Stockholm konst med ett enprocentsanslag 
över 500 tkr utses två politiker från Stockholms konstråd att ingå i 
samrådsgruppen för deltagande vid beslutsmöten i de konstnärliga 
gestaltningsuppdragen. 
 
Isabel Smedberg-Palmqvist (L) har avsagt sig sitt uppdrag som vice 
ordförande i Stockholms konstråd. Nämnden ska därför utse en ny 
vice ordförande för perioden till och med 2026-12-31. 
 
Vakansen bordlades vid nämndens sammanträde den 12 december 
2023. 
 

Nämndens behandling av ärendet 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt sitt förslag att 
bordlägga ärendet. 
 
Handlingar i ärendet 

 1433494 Fyllnadsval av vice ordförande till Stockholms 
konstråd 
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Kulturnämnden 

 
 

Protokoll nr 1/2024 
 

2024-01-23 

§ 14 
Information och övriga frågor  

Sammanfattning av ärendet  
Innan nämndens sammanträde höll stadens förtroendevalda 
revisorer Eva Aronsson och Carolina Gomez, samt Tomasz Czarnik 
och Aisha Hassan från revisionskontoret, en presentation för 
nämnden. 
  
Skrivelser 
Emelie Wassermann (SD) lämnade in två skrivelser till nämnden: 

 Om Kulturskolans instrumentförråd (KUL 2024/147-1) 
 Om samverkan mellan kulturnämnden och 

utbildningsnämnden (KUL 2024/148-1) 
  
Kristina Lutz m.fl. (M), Niclas Peyron (L) och Sandra Bergendorff 
(C) lämnade in en skrivelse om tillgänglig kulturskola – även för 
barn med arbetande föräldrar (KUL 2024/151-1) 
  
Nämnden beslutade att överlämna skrivelserna till 
kulturförvaltningen för beredning. 
  
Efter nämndens sammanträde höll Kristina Colliander, vd för Film 
Stockholm, en presentation om Film Stockholms verksamhet. 
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